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VRAGEN van de PvdA van mevrouw B. Enting en mevrouw E. van Lente 

betreffende "Kennis om te delen". 

(Binnengekomen: 18 februari 2013) 
 

Op 7 oktober 2003 heeft de gemeente Groningen het convenant 'Kennis om te delen; 

op weg naar competentiegericht onderwijs' gesloten met de schoolbesturen van het 

VMBO, de ROC's en het Agrarisch Opleidingscentrum. Dit convenant heeft als doel 

de daadwerkelijke verbetering van het VMBO in de gemeente Groningen vorm te 

geven. In deze overeenkomst tussen scholen en gemeente wordt uitgegaan van een 

breed en ongedeeld aanbod van de VMBO-bovenbouw. Ook dient 

leerwegondersteuning in alle VMBO-locaties gestalte te krijgen. Dit zou leiden tot 

een verandering in de huisvesting van de VMBO-bovenbouw op enkele scholen. 

 

Op basis van het convenant heeft de gemeenteraad in 2008 besloten tot nieuwbouw in 

het westen van de stad en in het noordoosten van de stad Groningen. Hiertoe heeft de 

gemeenteraad aanvullende middelen ter beschikking gesteld, bovenop de 

rijksmiddelen die door de gemeente op basis van de gemeentelijke verordening wordt 

verdeeld onder de schoolbesturen ten behoeve van nieuwbouw, verbouw of (groot) 

onderhoud. In Noordoost heeft nieuwbouw plaatsgevonden door de bouw van de 

Kluiverboom. Dit gebouw wordt door drie scholen voor VMBO- en praktijkonderwijs 

gebruikt. O2G2, CSG en het Alfacollege huizen in de Kluiverboom.  

 

In 2009 is het convenant opgevolgd door een Handvest “Kennis om te delen”. 

Hiermee is duidelijk dat Groningen een jarenlange inzet heeft gepleegd om te komen 

tot een ongedeeld VMBO en tot een imagoverbetering voor dit type onderwijs. 

 

In het Dagblad van het Noorden van 9 februari 2013 lezen we dat de ruimte in de 

Kluiverboom voor het VMBO te klein is. Het Wessel Gansfortcollege, onderdeel van 

het CSG, heeft daarom besloten zijn bovenbouw tl-leerlingen voorlopig op de locatie 

aan het Heerdenpad te houden. 

 

Het CSG doet dit mede doordat het vmbo aan de Kluiverboom, waar basis- en 

kaderberoepsgerichte leerlingen zitten, een te negatief imago heeft, zegt Lydeke 

Zandbergen van de school. Ouders sturen hun kind liever naar het Heerdenpad. De 

school overweegt de tl-afdeling daar weer 'mavo' te noemen. 
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De fractie van de PvdA maakt zich hier zorgen over en heeft daarom de volgende 

vragen aan het college: 

 

1) In hoeverre klopt de berichtgeving in het Dagblad van het Noorden? Trekt het 

CSG zich terug uit de Kluiverboom?  

2) Als de berichtgeving in het Dagblad klopt: wat zijn de gevolgen van het 

terugtrekken van scholen uit de Kluiverboom, praktisch en voor de afspraken 

gemaakt in het convenant? 

3) Er is veel overheidsgeld besteed aan de nieuwbouw van VMBO scholen met 

als doel een ongedeeld VMBO (geen scheiding tussen de praktijk gerichte en 

de meer theoretische ingestelde leergang) en imagoverbetering van het 

VMBO. Wanneer de berichtgeving in het Dagblad van het Noorden klopt, is 

de vraag hoe het college omgaat met schoolbesturen die zich niet aan de 

afspraken uit het convenant “Kennis om te delen” houden.   

4) Hoe kijkt het college aan tegen de nu ontstane praktijk in het licht van de 

jarenlange inzet van de gemeente en van de gepleegde investeringen van de 

zijde van de gemeente?  

5) De gemeenteraadsfractie van de PvdA onderschrijft de ambities van het 

handvest “ Kennis om te delen” nog altijd. Wat is het standpunt van het 

college hierover?  
 


